

https://dcefc.org/ | 275 S Hazel Ct, Denver CO | dcefc275@gmail.com

丹城基督教播道會 (DCFEC)招聘:全職中文牧師

我們位於美國科羅拉多州丹佛華人社區,建立至今超過30年,隸屬於美國播道會總會(EFCA)、洛磯山區會,以及北美華人播道聯會(ANACEFC)。教會藉由小組事工,以聖經真理為根基,專注於牧養與裝備信徒,並積極推動參與本地及海外宣教,致力廣傳福音。

職責與主要事奉內容

我們正在尋找一位忠心的牧者,帶領教會以聖經真理為基礎,在愛中扎根成長,並培育與建立平信徒同工團隊,一同事奉主。

主要事奉內容包含(但不限於):

- •主日講道、帶領崇拜與主持聖禮*(*包括聖餐及洗禮, 只限於已受按立牧師)
- •統籌查經、小組、門徒訓練與裝備課程
- •策劃佈道、關懷探訪、輔導、禱告陪伴
- •支持教會宣教事工, 鼓勵差傳參與
- •協助推動兒童、青少年、家庭、長者等多元事工發展

應聘條件與資格

- •能以國語講道,並具備英語溝通能力
- •具備中文及英文書寫能力
- *具兩年以上跟牧會有關的神學訓練
- •有北美華人教會牧養經驗者優先
- •認同並遵行美國播道會(EFCA)信仰立場
- •生命成熟, 品格端正, 能與團隊合作、有牧者心腸
- •有宣教負擔, 願與教會共同拓展福音工作

申請方式

請將以下文件發送至尋牧委員會電郵 ≥ dcefc275@gmail.com:

- *個人履歷
- *得救見證與蒙召見證
- *2-3 位推薦人聯絡方式(含職稱、電話與電郵)

聯絡人: 李栋樑 (Jim) 電話: (626)200-5311



https://dcefc.org/ | 275 S Hazel Ct, Denver CO | dcefc275@gmail.com

Denver Chinese Free Evangelical Church (DCFEC) is hiring: Full-Time Chinese Pastor

Our church is located in the Chinese community of Denver, Colorado, USA. It has been established for over 30 years and is affiliated with the Evangelical Free Church of America (EFCA), the Rocky Mountain District, and the Association of North American Chinese Evangelical Free Churches (ANACEFC). Through small groups, we are committed to shepherding believers with God's Word, encouraging their participation in local and overseas missions, and faithfully proclaiming the gospel.

Position Expectations & Main Responsibilities

We are seeking a faithful pastor who will lead our church to grow in God's Word and love, and who will equip and build up a team of lay coworkers to serve the Lord together.

Main responsibilities include (but are not limited to):

- * Preaching on Sundays, leading worship services, and administrating the sacraments* (*The Lord's Supper and baptism are limited to ordained pastors.)
- * Organizing Bible studies, small groups, discipleship training, and equipping courses
- * Planning evangelistic events; caring visits, counseling, and prayer support
- * Supporting the church's missions ministries and encouraging participation in missions
- * Assisting in the development of various ministries such as children, youth, family, and seniors

Qualifications

- * Able to preach in Mandarin and communicate in English
- * Able to read and write in both Chinese and English
- * At least two years of theological training related to pastoral ministry
- * Prior pastoral experience in a North American Chinese church is preferred
- * In agreement with and willing to uphold the doctrinal statement of the Evangelical Free Church of America (EFCA)
- * Spiritually mature, of upright character, a good team player, and possessing a shepherd's heart
- * A burden for missions and a willingness to partner with the church to expand gospel work

Application

Please send the following documents to the Pastoral Search Committee by email ceecc275@gmail.com:

- * Resume
- * Personal testimony of salvation and calling to ministry
- * Contact information for 2-3 references (including title, phone number, and email)

Contact: Jim Li Telephone: (626)200-5311